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Polgár Város Önkormányzat 

Képviselő-testülete 

 

Ikt. sz.: I/606-5/2024.  

 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V,  

 

 

mely készült 2024. április 25-én 14.00 órai kezdettel Polgáron, a Polgármesteri Hivatal Kovács 

Istvánné termében megtartott soron következő képviselő-testületi ülésén.  

 

 

Napirendi pontok: 
 

1. Polgármesteri jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, 

valamint a két ülés közötti időben történt fontosabb eseményekről 

Előterjesztő: Tóth József polgármester 

 

2. Beszámoló Polgár város közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról  

Előterjesztő: Tóth József polgármester 

 

3. Tájékoztató a Polgári Polgárőr Egyesület tevékenységéről 

Előterjesztő: Tóth József polgármester 

 

4. Javaslat a talajterhelési díjról szóló 7/2023. (III. 31.) önkormányzati rendelet 

felülvizsgálatára 

Előterjesztő: Tóth József polgármester 

 

5. Beszámoló a 2023. évi belső ellenőrzési munkaterv teljesítéséről, az ellenőrzések 

tapasztalatairól  

Előterjesztő: Tóth József polgármester 

       

6. Beszámoló a mezei őrszolgálat 2023. évi tevékenységéről 

Előterjesztő: Tóth József polgármester 

 

7. Beszámoló a 2023. évi közfoglalkoztatásról 

Előterjesztő: Tóth József polgármester  

 

8. Kérdések, interpellációk 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V,  

 

mely készült 2024. április 25-én 14.00 órai kezdettel Polgáron, a Polgármesteri Hivatal Kovács 

Istvánné termében megtartott soron következő képviselő-testületi ülésén.  

 

Jelen vannak:   Tóth József polgármester  

    dr. Faragóné Béres Edit alpolgármester  

    dr. Hatvani Zsolt 

Kovácsné Hamar Éva  

Mecsei Dezső 

Molnár János  

    Struba József 

    Vincze Attila képviselők.  

 

Igazoltan távol: Béke László képviselő  

 

 

Részt vett az ülésen: dr. Sivák Anita jegyző, Gál Judit, Kosina Mária, Kissné Barta Piroska 

irodavezetők, Peténé Molnár Éva igazgató, Tóth Árpádné, Csibi Lajos intézményvezetők, Pintér-

Facskó Anett közművelődési szakember, Csősz Krisztián mb. kapitányságvezető, Monoki Viktor 

őrsparancsnok, Szabó Tiborné a polgárőrség vezetője, Molnár Jánosné vezető főtanácsos, 

Császárné Csőke Vivien jegyzőkönyvvezető továbbá Tóth István a FUKU-DO Sportegyesület 

elnöke, 7 kitüntetésben részesülő sportegyesületi tag és hozzátartozóik.   

 

Tóth József polgármester  

Köszönti a Képviselő-testület tagjait, az ülésen megjelenteket. A jelenléti ívből megállapítja, 

hogy az ülésen 8 fő képviselő megjelent, így határozatképesek, ezért a Képviselő-testület ülését 

megnyitja. 

 

Mielőtt a napirendek tárgyalására térnének rá, néhány pillanatra figyelmet kérne, hogy egy 

fontos, kedves közösség eredményeiről, sikereiről tájékoztatást adjanak. A sportegyesületek 

körében a FUKU-DO Sportegyesület rangos versenyen, Európa Bajnokságon vett részt 

Debrecenben, ahol sikereket is értek el.  Ezt fontosnak tartják és elismeréssel, köszönettel illetik.  

A mai ülésen jelenlen vannak és az egyület elnökét, vezetőjét Tóth Istvánt, kéri, hogy röviden 

mondja el hol is jártak és milyen eredményeket sikerült elérniük. 

 

Tóth István  

Köszönik a lehetőséget és megtiszteltetést, jó érzés, hogy itt lehetnek és együtt örülhetnek a 

sikernek. A lakosság is tudhatja, hogy folyamatos versenyzésben vannak, a Karate 

Szakszövetség összes versenyén részt vesznek, viszonylag kiváló eredményekkel. Jött a 

lehetőség, hogy az Európa Bajnokságra Debrecenbe meghívást kaptak. Ez korosztályos 

bajnokság volt 7 éves kortól a szenior kategóriáig. Így 7 versenyzővel képviselték 

Magyarországot és Polgár várost. A felkészülésben magasabb szintre kapcsoltak, még nem 

profik, de a maga rendszerében nyilván az eredmények jók. Egy hónapot szántak a felkészülésre. 

Az utat végig kell járni, tartja a mondás is, és tisztességesen végig edzették az egy hónapot, 

edzettek húsvétkor és hétvégén is.  

A versenyről szólva 20 ország, több mint 1000 versenyzője vett részt. Utoljára 2005-ben Struba 

Józseffel járt hasonló versenyen Szerbiában. Azóta ő sem volt. A csarnok, a feeling egészen más, 

mint egy 300 fős magyar versenyen. A felkészülés meghozta gyümölcsét, ismerteti majd az elért 

eredményeket.  

 

Átadásra kerülnek az elismerések. 
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- Demeter Ákos – Kihon Ippon Kumite, Duo Kata 

- Oláh Csenge Zsófia - Kihon Ippon Kumite I. hely, Duo Kata 

- Oláh Viktória - Duo Kata II. hely, Kata IV. hely 

- Pöstényi Emília - Kata V-VI. hely 

- Pöstényi Regina - Duo Kata III. hely 

- Pöstényi Sára – Kata III. hely, Duo Kata III. hely  

- Sipos Hanga Tamara - Duo Kata IV. hely 

 

Tóth József 

Felkéri Struba Józsefet a Humánfeladatok és ügyrendi bizottság elnökét, hogy az egyesület 

munkáját értékelje. 

 

Struba József  

Több mint 30 éve mentora, támogatója az egyesületnek, sokszor az edzések látogatója is. Sajnos 

most ezen az eseményen nem tudott részt venni, ezt sajnálja is, mert visszajöttek volna az 

emlékek. A mostani eredmény rendkívüli, aki ismeri a sportot és tudja milyen követelmények 

vannak így megfelelni nem semmi. Polgáron sokan tudják, hogy van karate és hogy Tóth István 

ennek a sportnak több évtizede vezetője. Ő az az ember, aki ezért a sportért mindent megtesz, a 

fiatalokért, a családokért. Itt nem csak gyerekekről, hanem testvérekről, felnőttekről, 

hozzátartozókról is szó van. Ehhez gratulál és azt kívánja, hogy sokáig irányítsa ezt a sportágat, 

az együletet.   

 

Tóth József 

Folytatva a munkát javaslatot tesz a napirendi pontok megtárgyalására.  

Ügyrendi módosítást kezdeményez, az 1. napirendi pont után kéri előre venni a 4-5. pontokat. A 

terveikkel ellentéteben előkészítés alatt volt egy anyag, ami el is készült az óvoda 

fenntartóváltása kapcsán és amelyet a képviselő-testület ülésére nem nyújt be, erről a 

polgármesteri jelentés keretében szól. 

 

Megkérdezi, hogy van-e más napirendre vonatkozó javaslat? 

  

Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a meghívóban szereplő napirendek 

megtárgyalásával, az kézfeltartással szavazza meg. 

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta.  

 

 

1./ napirend 

Polgármesteri jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról, 

valamint a két ülés közötti időben történt fontosabb eseményekről 

 

Tóth József kiegészítése 

Az írásos anyaghoz szóbeli kiegészítésként elmondja, hogy az anyag lezártát követően április 22-

én volt egy tanácskozás, kibővített informális képviselő-testületi megbeszélés, ahol a testület 

tagjai, bizottsági tagok, helyi közéleti szereplők, civil szervezetek képviselői és a város 

oktatásában érintett szakemberek tanácskoztak a református egyháztól érkezett fenntartóváltással 

kapcsolatos kezdeményezésről. A következő esemény pedig április 24-én volt, mikor a 

református egyház képviselőjével kérésükre egyeztettek és a megbeszélés végeredményeként az 

egyház arról adott információt, hogy a fenntartóváltásra vonatkozó kezdeményezésüket 

visszavonják. Ennek alapján az előterjesztés nem kerül a képviselő-testület elé. 
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Kéri a bizottságok elnökeit, hogy adjanak tájékoztatást a bizottságok munkájáról.  

 

Struba József  

A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság átruházott hatáskörben döntést nem hozott, a bizottság 

döntéseit a napirendi pontok tárgyalása során ismerteti majd.  

A szociális előirányzat időarányos felhasználásról kaptak tájékoztatót, melyet elfogadtak és 

megállapították, hogy a felhasználás időarányosa történik. Ezen túl a bizottság még megtárgyalta 

az óvoda fenntartóváltásával kapcsolatos előterjesztést, a bizottság álláspontja az volt, hogy nem 

tartja időszerűnek ennek a kérdésnek a tárgyalását, így örömmel értesültek arról később, hogy a 

kezdeményezés visszavonásra került.   

Zárt ülés keretében tárgyalta a bizottság továbbá a Napsugár Óvoda és Bölcsőde igazgatói 

pályázatát, valamint települési támogatásokat ítéltek meg 28 fő részére, szociális étkezés 

támogatást 2 fő részére, és házi segítségnyújtás támogatását 1 fő részére.  

 

Vincze Attila 

A Pénzügyi és gazdasági bizottság döntéseit a napirendi pontok tárgyalása során ismerteti majd. 

Az ismert tényeket figyelembevéve a bizottság már nem tárgyalta a fenntartóváltással 

kapcsolatos előterjesztést. Zárt ülés keretében tárgyalták a Napsugár Óvoda és Bölcsőde 

igazgatói pályázatát, melyről döntésüket majd a zárt ülés keretében ismerti. 

 

Kérdések, válaszok 

 

Vélemény, javaslat  

 

Tóth József 

Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal, az 

kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 8 fő vett részt. 

 

 

35/2024. (IV. 25.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a lejárt 

határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról és a két ülés 

közötti időben történt fontosabb eseményekről szóló polgármesteri 

jelentést, melyet a bizottsági elnökök tájékoztatójával együtt elfogadott. 

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Tóth József polgármester 

    dr. Sivák Anita jegyző 
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2./ napirend 

Beszámoló Polgár város közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról 

 

Tóth József kiegészítése 

A rendőrség életében van egy fontos nap, a rendőrség napja, amit április 24-én ünnepelnek, ez 

hosszú évek óta 1992-től a rendőrök ünnepe, köszönti ezen alkalomból őket és elismerését 

kifejezni az ünnep kapcsán.  

Jogszabály alapján az adott város képviselő-testülete előtt évente egy alkalommal be kell 

számolniuk a város közbiztonsági helyzetéről. 

 

Csősz Krisztián  

Köszönti a jelenkővőket. A Hajdúnánási Rendőrkapitányság 2023. évi munkáját a korábban 

meghatározott stratégiai céljainak, az elmúlt évi célkitűzéseinek szellemében végezte. 2023-ban 

továbbra is törekedtek a napi szolgálati feladataik maradéktalan ellátására, az állandó közterületi 

rendőri jelenlét biztosítására, a bűncselekmények megelőzésére és a közlekedésbiztonság 

szavatolására. A rendőrkapitányság illetékességi területén 2023-ban kiemelkedő 

bűncselekmények nem fordultak elő. A hazai közlekedéspolitikai célkitűzésekkel összhangban 

2023-ban is az egyik fő célkitűzésük az volt, hogy az illetékességi területünkön bekövetkezett 

személyi sérüléssel járó közlekedési balesetek számát a korábban elért eredményekhez hasonlóan 

alacsony szinten tudják tartani. Ezt a célkitűzésüket a fokozott ellenőrzésekben való aktív 

részvételük és a tudatos balesetmegelőzési tevékenységnek köszönhetően sikerült elérniük. 

Összességében megállapítható, hogy a Hajdúnánási Rendőrkapitányság tevékenysége 2023-ban 

kiegyensúlyozott volt. Polgár város területén a rendőrkapitányságnál regisztrált 

bűncselekmények száma kismértékben, 112-re emelkedett. Ugyanígy sajnos emelkedett a 

kiemelten kezelt bűncselekmények száma is, 61-ről 66-ra emelkedett. Ezen belül is szeretne 

ismertetni egy pár bűncselekményi kategóriát és a számokat.  Az élet, testiépség, egészség elleni 

bűncselekmények körében a testi sértések fordulnak elő a legnagyobb számban. Polgáron a 

regisztrált testi sértések száma 14-ről 12-re csökken, azonban ezen belül a súlyos testi sértések 

száma 9 fölött 10-re nőtt. A garázdasági bűncselekmények száma jelentősen emelkedett 3-ról 9-

re, ebben a bűncselekményi körben lesz még teendő még a városban megelőzés tekintetében. 

Kábítószerrel kapcsolatos bűncselekmény 2023-ban terjesztői magatartás tekintetében kettő 

esetben regisztráltak, mind a két esetben 100%-osan felderítésre került az elkövető. A városban a 

vagyon elleni bűncselekmények közül a lopások száma 29-ről 31-re emelkedett, és e kategórián 

belül a lakásbetörések száma szerencsére nem változott, mind a két évben, 2022-ben és 2023-ban 

is hat ilyen történt. A vagyonelleni erőszakos bűncselekmények kategóriába tartozó rablást 

szerencsére sem 2022-ben, sem 2023-ban nem regisztráltak. A rongálások száma 1-re 

emelkedett, a csalások száma 12-ről 10-re csökkent, míg az online elkövetettcsalások száma 11-

ről 10-re csökkent. A bűnözés struktúrájában Polgáron nem következett el lényeges változás, a 

regisztrált bűncselekmények döntő többsége a vagyon elleni, a köznyugalom elleni, valamint az 

élet és testiépség elleni bűncselekmények kategóriájába tartozik. Ezen felül azonban meg kell 

említeni a kiemelt bűncselekményeken kívül az ittas járművezetéssel kapcsolatos 

bűncselekmények elkövetését, illetve kapitánysági szinten is emelkedés mutatkozik. Egy 

tudatosabb kutató, szűrőmunka eredményeként több ittas járművezetőt sikerült kiszűrniük a 

forgalomból. Ez nem azt jelenti, hogy több járművezető közlekedik ittasan, hanem egy 

tudatosabb szűrőmunka eredményeképpen, hatékonyabban tudják őket kiszűrni, tekintettel arra, 

hogy veszélyes a közlekedésük a társadalomra. A bűncselekmények kategóriáján kívül 

természetesen a tulajdon elleni szabálysértések megelőzésére is kiemelt hangsúlyt fordítanak. 

Próbálják az ismeretlen elkövetőket felderíteni, az őrizetbe vételüket elrendelni, és így a 

gyorsított bírósági elé állításokat végrehajtani. Polgáron a tulajdoni szabálysértések száma 

csökkenő tendenciát mutat, 43-ról 40-re csökken. A közlekedésbiztonsági helyzetről is szeretne 

egy pár szót szólni. A Polgáron bekövetkezett személyi sérüléssel járó közlekedési balesetek 
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száma 2022. évhez viszonyítva csökkent 12-ről 10-re, Polgár útjain egy fővel kevesebb sérült 

meg. Ebbe a számadatba természetesen beletartozik az autópályán lévő közlekedés miatti 

balesetek száma is, mivel közigazgatási terület szempontjából Polgárhoz tartozik az az autópálya 

szakasz. A közlekedési balesetek számának csökkenése mellett halálos eredménnyel járó baleset 

sem történt szerencsére sem 2022-ben, sem 2023-ban. A létszámhelyzetüket illetően szerencsére 

emelkedés tapasztalható, bővült a rendőrőrs állományának létszáma. Több közterületi órát 

tudnak tölteni Polgár város területén, valamint, hogyha a polgári rendőrőrsön nem volt 

szolgálatban kolléga, akkor a Hajdúnánási Rendőrkapitányságról jöttek át a kollégák, és itt 

teljesítettek szolgálatot, így jelentős óraszámot sikerült ezzel növelnünk. 

Szeptember hónapban a Készenléti Rendőrség is több hetet itt töltött Polgár város területén. Úgy 

gondolja, jól kezelték a helyzetet, ez is megnyugvást jelenthetett. Az alkoholszondás 

ellenőrzéseket növelték, ezeknek a számát, mint mondta, kiemelt hangsúlyt fordítanak az ittas 

vezetők megelőzésére. 962 esetben foganatosítottak ittasság ellenőrzést a városban, ebből 26 

járművezető esetében pozitív volt az alkoholszonda, és velük szemben pedig a befolyásoltság 

mértékétől függően, valamint az általuk vezetett jármű típusától függően szabálysértési, 

közigazgatási vagy büntető eljárást indítottak. Hatékony kapcsolatot tartanak a Polgárőr 

Egyesülettel, a közterület-felügyelővel a mezőőrökkel. Kiemelést érdemel, és úgy gondolja, 

példaértékű az a munka, amelyet a polgárőrök végeznek itt, Polgáron. Nagymértékben 

számíthatnak rájuk, ők a fő stratégiai partnereink, azokat az eredményeket is, amiket sikerült 

elérniük, szinten tartaniuk, közösen érték el velük együtt és a közeljövőben is számítanak az ő 

munkájukra. Az online térben elkövetett csalások megelőzése érdekében azzal a kéréssel 

fordultak tavaly ősszel az önkormányzathoz és a jegyzőasszonyhoz is, hogy segítsen  

megszervezni egy lakossági fórumot, melynek keretében személyesen tudnak találkozni a helyi 

lakosokkal, és így tudják felhívni a figyelmüket arra, hogy milyen veszélyeket rejt az online 

bűncselekmények, de ennek hatására októberben megtartották ezt a lakossági fórumot és úgy 

gondolja, hogy ez is közrejátszott ahhoz, hogy csökkentek az online csalásokkal kapcsolatos 

bűncselekmények száma, azonban ebben a kategóriában még jelentős munkájuk van, folytatják 

ezt a megelőzési tevékenységet, és amint lehetőséget adnak rá, akkor ugyanígy akár lakossági 

fórum keretében, akár más helyszíneken megjelennek és tovább folytatják ezt a tájékoztatásukat. 

Szeptember hónapban folytatták az iskolarendőr programukat, ennek a programnak a keretében 

iskolakezdéskor, a tanév megkezdésekor és az iskolakezdéskor, hétköznapokon a 

balesetveszélyes helyeken, a gyalogátkelőhelyeken segítették a polgárőrökkel közösen a 

közlekedésbiztonság fenntartását, a gyerekek biztonságosan iskolába érést.  

A Hajdúnánási Rendőrkapitányság 2023-ban a részére meghatározott feladatokat eredményesen 

végrehajtotta. Úgy gondolja, hogy Polgáron is a törvényes és szakszerű rendészeti tevékenység 

erősödött az elmúlt időszakban. Az elért eredményeik azonban rávilágítanak arra, hogy melyek 

azok a kategóriák, amelyekben még javítaniuk kellene azért, hogy az elért eredményeiket szinten 

tudják tartani, vagy egyes kategóriákban javítani tudják. Végezetül szeretne köszönetet mondani 

polgármester úrnak, alpolgármester asszonynak, jegyző asszonynak és a képviselő testület 

valamennyi tagjának azért, hogy támogatták az elmúlt évben a munkáját és bizalommal fordultak 

hozzájuk minden megoldásra váró problémával, mellyel közösen biztonságosabbá tehetik 

Polgárt.  

 

Struba József 

A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

Elismerésüket és köszönetüket fejezték ki a munkáért, amit a rendőrség végzett a területükön.   

 

Vincze Attila  

A Pénzügyi és gazdasági bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja.  

 

Kérdések, válaszok 
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dr. Hatvani Zsolt  

Egyre több térfigyelő kamera van Polgáron. Kérdezi, hogy ez segíti a rendőrség munkáját? 

 

Molnár János 

A parkolási rend betartatása, illetve a kerékpárút helyes használatának ellenőrzése az 

önkormányzat vagy a rendőrség feladata?  

 

Struba József  

A bizottsági ülésen elhangzott kérdésekre választ kaptak, de szeretné, hogy a lakosság is 

tájékoztatást kapna arról, hogy az őrs létszáma hogyan alakul, milyen nehézségekkel küzdenek 

és sikerül-e ezt az őrsöt fenntartani?  

Személyi szabadságot korlátozó intézkedés 230 esetben történt, választ kaptak arra, hogy ez mit 

is jelent, de kéri, hogy erről is szóljon. A rendezvények biztosítását köszönik és rendkívül fontos 

a sikeres lebonyolításhoz, hogy hogyan sikerül összehangolni a munkát a polgárőrséggel és akik 

még részt vesznek benne. 

A beszámolóban olvasható, hogy egy körzeti megbízottra 4.678 lakos jut. Ez sok vagy kevés? 

Illetve milyennek ítélik meg a polgárőrséggel, mezőőrséggel közös munkát?  

 

Csősz Krisztián  

A térfigyelő kamerák minden esetben egy-egy posztos rendőr szerepét veszik át. Ez segítségükre 

van a bűncselekmények felderítésénél. Hajdúnánáson már a be- kivezető utaknál is van, ezzel 

tudják a várost még jobban figyelni. Minden esetben segítik a kamerafelvételek a nyomozást, 

már elég jó felvételeket készítenek. A parkolási kérdés vonatkozásában átadja a szót Monoki 

Viktor őrparancsnoknak.  

 

Monoki Viktor  

Az intézkedés elsődlegesen a rendőrség feladata, de az önkormányzat közterület-felügyelője is 

rendelkezik bírságolási jogkörrel, valamint az ide érkező készenléti rendőrség kollegái is 

eljárnak. Próbálnak arra törekedni, hogy a kerékpárosok a kijelölt utat használják. Az elmúlt 

évben kerékpáros okozója, illetve sérültje nem volt balesetnek. A parkolást is folyamatosan 

ellenőrzik és igyekeznek betartatni.  

 

Csősz Krisztián  

Az őrs létszámával kapcsolatban örömmel számolthat be arról, hogy az őrs létszáma növekvő 

tendenciát mutat, az elmúlt évben 4 fővel bővültek és jelenleg 2 fő áthelyezési kérelme van 

folyamatban. Nem minden esetben van lehetőség átjönni, ez főkapitányi döntést igényel.  

Polgáron folyamatosan van rendőr, és a polgárőrség is segíti őket az önálló szolgálataikkal és a 

rendezvények biztosításánál is ott vannak.   

A körzeti megbízott száma 6 fő, Polgáron 4 fő van a lakosságra lebontva. 

A személyi szabadságot korlátozó intézkedéseknek négy kategóriája van, vannak az elfogások, 

az előállítások, a biztonsági intézkedések és az elővezetések. Az előállítások elsősorban 

mintavétel miatt történnek, eltűnt, csavargó fiatalkorúakat állítanak elő, igazolást, megtagadó 

személyeket. Az elfogásoknál bűncselekményeket elkövető személyeket tudnak elfogni, körözött 

személyeket. A biztonsági intézkedések keretében az állomány szociális érzékenységét mutatja, 

hogy nem hagynak a közterületen magatehetetlen, részeg személyeket, akik mondjuk már nem 

értek haza, és talán elfáradtak menetközben a bicikliük mellett az árokparton fekve. Ez is 

személyi szabadságot korlátozó intézkedés, mert addig korlátozzák a szabadságában, amíg 

hazaviszik és átadják a családnak vagy a mentőszolgálatnak, hogy akkor ők a kórházba 

szállítsák. Valamint a hatóságok előtti megjelenési fegyelmet tükrözi az, hogy mennyi elővezetés 

kell. Az, aki nem jelenik meg a bíróságon, ügyészségen, rendőrségen, egészségügyi intézetben, 

ebből van a legtöbb intézkedésük a polgári ellenőrzésnek, mert ebből nem szívesen jelennek meg 

az eljárások előtt, próbálják magukat kivonni, ahol akkor elővezetésüket rendelik el, és a 
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beosztottjaiknak muszáj őket elővezetni a hajnali órákban és előállítani. Ezekből a számokból 

adódik össze. Ezeknek az ideje mindig a legszükségesebb ideig tart, jogszabályban 

meghatározott ideje 8 óra, amely 4 órával hosszabbítható, tehát maximum 12 óra lehet.  

 

Tóth József  

Az elmúlt időszakban többször egyeztettek a rendőrállomány kapcsán, mikor szolgálati lakás 

problémáik voltak. Most örömmel hallották, hogy a létszám várhatóan növekedhet. Kérdezi, 

hogy a jelenlegi információk alapján felmerül-e szükségként szolgálati lakás igény?  

 

Csősz Krisztián  

Jelenleg nincsen, de amint az állományba olyan személy érkezne, aki messzebbről jönne meg 

fogja keresni polgármester urat. 

 

Vélemény, javaslat  

 

Molnár János  

Teljes mértekben, mint civil állampolgár, elégedett a rendőrség munkájával annak ellenére, hogy 

ő nem veszi észre, hogy itt intézkednek. Sporthasonlattal élve, az a jó futballbíró, akit nem lehet 

észre venni a pályán és rendben lemegy a meccs.  

Az ő témái bagatellek, de aki éppen használná például a rokkant parkolót annak fontos. Nem sok 

ilyen hely van Polgáron, de ezek használata a közlekedési morálunkkal egyenesen arányos. Ezért 

ezek ellenőrzésére hívná fel a figyelmet és ha kell lehet bírságolni.  

A másik téma, nagy eredménynek tartja a kerékpárút bővítését, felfestését. Néhány utcán például 

Bacsó, Rákóczi rendszerint rajta parkolnak, akár kamionok is. Ez szabályos?  

A buszmegállónál önkormányzati rendelettel bevezették az időzónás parkolást, az ellenőrzések 

hiányossága miatt egyre kevesebb autóra van kitéve a parkoló óra. Van olyan várakozó hely, ami 

motorkerékpárnak van kijelölve, ott autó nem fér el, pláne kisteher, aminek kilóg a hátulja és a 

buszok nem férnek el tőle. Erre segítő szándékkal irányítaná a figyelmet. Összességében a 

rendőrség munkáját elismerésre méltónak tartja.   

 

Tóth József  

Ha az elmondottaknak nem tudnak érvényt szerezni akkor el kell engedni a rendelet, az időzónás 

parkolás kapcsán. De inkább szerezzenek ennek érvényt. Akinek dolga hozzon intézkedést.  

A motorosparkoló kapcsán, mint megtudták ilyen kategória nincs, de egy normál 

személygépkocsi parkolására nem alkalmas, fizikai akadályt szükséges oda tenni.  

Arra is kell figyelmet fordítani, hogy kapnak lakossági jelzéseket, hogy javítsák meg az utakat 

amikor ez megtörténik azt követően versenypályának használják, volt erre példa korábban a 

Rákóczi úton, akkor voltak is rendőrségi ellenőrzések, melyek megoldották a problémát, most 

pedig a Mátyás, Kolozsvári utcáról érkezett jelzés. Ezért erre is felhívná a figyelmet és kérik, 

hogy arra a területre is figyeljen a rendőrség. A város bevezető útjain szükséges lenne a 

kamerarendszert bővíteni, hogy ezzel is biztonságosabb legyen a város.  

 

Csősz Krisztián 

Össze lett foglalva minden a kérdésekben, amik foglalkoztatják a lakosokat. Ezeket jegyezték és 

kiemelten fognak figyelni, hisz mindig a helyi problémák a problémák. A hajdúnánási 

rendőrkapitányság rendelkezik 2 db sebességmérő berendezéssel, nem csak fix traffival hanem 

mozgóval is. Amennyiben lakossági igény van ezekkel tudnak mérni, a mozgó berendezés 

esetében azonnal tudnak bírságolni is. Mindamellett drónokkal is ellenőrzik a kereszteződéseket. 

 

Tóth József  

Abban nincs vita, hogy szeretnék, ha a város nyugodt és biztonságos lakóhely lenne ennek 

záloga a jó partneri együttműködés.  
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A határozati javaslatot teszi fel szavazásra. Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a 

határozati javaslatban foglaltakkal, az kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 8 fő vett részt. 

 

36/2024. (IV. 25.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a város 

közbiztonságának helyzetéről, a közbiztonság érdekében tett 

intézkedésekről és az azzal kapcsolatos feladatokról szóló beszámolót és 

az alábbi határozatot hozta:  

 

1./ A képviselő-testület a város közbiztonsági helyzetéről szóló 

rendőrségi beszámolót az előterjesztés melléklete szerinti tartalom 

alapján elfogadja.  

     

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Tóth József polgármester 

 

 

 

3./ napirend 

Tájékoztató a Polgári Polgárőr Egyesület tevékenységéről 

 

Tóth József kiegészítése 

Különleges évről ad számot az egyesület, 30 éves jubileuma volt és sok munkával telt, de 

kitüntetéseket is hozott számukra.  

 

Szabó Tiborné  

1993-ban alakult meg a Polgári Polgárőr Egyesület és 2023-ban ünnepelték a 30. évfordulójukat. 

Ezen alkalomból dr. Túrós András az Országos Polgárőr Szövetég elnöke arany érdemkereszt 

tüntetésben részesítette a tagjaikat munkájuk elismeréseként. Jelenleg 46 fővel működnek, 5 fő 

vár tagfelevételi kérelemmel, ez nagy öröm. Az új polgárőr törvény értelmében erkölcsi 

bizonyítvány nélkül nem vehetnek fel tagot, az 5 fő megfelel ennek. Rengeteg felkérést kap az 

egyesület és mindenkinek próbálnak segíteni és ott lenni. A kapitányságvezető úrnak köszöni, 

hogy elismerte munkájukat, mindig egyeztetnek a szolgálat teljesítéséről. A hurka-pite 

fesztiválon nagyon sokan voltak és valóban sok gépjármű volt, miden utca megtelt a 

belvárosban, de szerencsére nem történt se koccanás, se verekedés ennek örül. A környező 

településekről hívott meg polgárőröket és odafigyeltek mindenre a rendőrséggel együtt. Nagyon 

jó a kapcsolat a rendőrséggel, a mezőőrséggel közös szolgálat is van, a közterület-felügyelettel és 

ez így összevetve nagyszerű dolgokat tudnak kihozni a munkából, a közrendre és a 

közbiztonságra figyelve tudják a feladatokat megoldani. Köszöni a képviselő-testületnek, hogy 

ebbe nehéz gazdési helyzetben támogatja az egyesületet anyagilag és erkölcsileg is, nagyban 

hozzájárulnak az egyesület működéséhez. A további partnerekkel továbbra is így szeretnék 

végezni a munkát.  

 

Struba József 

A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

 

Vincze Attila  

A Pénzügyi és gazdasági bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 
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Kérdések, válaszok 

 

Kovácsné Hamar Éva  

A 46 fős állomány utánpótlása hogyan alakul, mennyire sikerül a fiatalokat bevonni?   

 

Szabó Tiborné  

Sajnos a fiatalok körében nem nagy az érdeklődés, többször volt iskolákban toborozni, nem 

vágynak a civil szervezetben való feladatok ellátásra. Az ő érdeklődési körükbe ez már nem 

tartozik bele, emiatt szomorú is, és ez országos probléma.  

 

Vélemény, javaslat  

 

dr. Hatvani Zsolt  

Az a munka, amit végez Szabóné Eszti az egyesületben, az nagyon nehéz és felelősségteljes 

munka, ennyi embert kézben tartani, szervezni, nagy dolog és elismerését fejezi ki.  

 

Struba József  

Nagyon fontos dolog, hogy működnek a településen civil- és sportszervezetek, amelyek 

támogatását a képviselő-testület fontosnak tartotta. Rászolgálnak arra, hogy a jövőben is 

támogatást kapjanak. Szabóné Eszter munkáját valamennyien ismerik, olyan vezető, aki egyre 

nagyobb hozzáértéssel és megszállottsággal végzi a munkáját. A létszám kapcsán szó esett róla, 

hogyan lehetne fiatalítani, azt gondolja, hogy a mai rohanó világban nagyon nehéz, a fiatalok 

ilyen munkára megnyerni. Próbálkozni kell vele, de ez olyan munka, amit jó ha középkorúak 

vagy idősebbek végeznek, akiknek van tekintélye. Neki az a véleménye, hogy ebben az 

egyesületben ilyen emberek vannak és őket kell támogatni és segíteni.   

 

Kovácsné Hamar Éva  

A polgárőrség biztos pont a város életében, a lakosság megelégedésére dolgoznak és 

természetes, hogy jelen vannak a város életében. Bármennyire természetes, nagyon sok munka 

áll mögötte, ezért elismerés illeti Esztert, hogy ezt a munkát felvállalja és koordinálja. A sok 

elismerés is ezt bizonyítja. Ő maga is köszöni a munkájukat, hogy vállalják az újabb kihívásokat, 

nagy rendezvényeket biztosítanak. Elismerés és dicséret illeti az egész szervezetet és köszönik a 

munkájukat.  

 

Vincze Attila  

Béke László képviselő véleményét tolmácsolná, köszönik a munkát és csak így tovább.  

 

Szabó Tiborné  

Köszöni a képviselő-testületnek, hogy polgárőrség munkáját elismerik, ezért tenniük kellett és 

teszik továbbra is a dolgukat.  

 

Tóth József  

A határozati javaslatot teszi fel szavazásra. Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a 

határozati javaslatban foglaltakkal, az kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 8 fő vett részt. 
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37/2024. (IV. 25.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

Polgári Polgárőr Egyesület tevékenységéről szóló tájékoztatót és az alábbi 

határozatot hozta.  

 

1./ A képviselő-testület a Polgári Polgárőr Egyesület 

tevékenységéről szóló tájékoztatót az előterjesztés 

melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  

 

Határidő: értelemszerűen 

Felelős: Tóth József polgármester 

 

 

 

4./ napirend 

Javaslat a talajterhelési díjról szóló 7/2023. (III. 31.) önkormányzati rendelet 

felülvizsgálatára 

 

dr. Faragóné Béres Edit távozott a teremből.   

 

dr. Sivák Anita kiegész 

Az előterjesztésben pontosítást kér, a képviselő-testületi korábbi döntés alapján kezdetű 

mondatban, 400 Ft/m3 -ben határozta meg azoknak, akik nem vállalták, hogy 2023. december 31. 

napjáig rácsatlakoznak a szennyvízhálózatra. Tehát itt kéri az „írásbeli nyilatkozatukat” szórészt 

kihúzni. 

 

Tóth József  

Van pár ingatlan, akik még ne kötöttek rá a szennyvízhálózatra és amig meg nem teszik, nekik a 

rendelet szerint kedvezményes áron tudják a díjat számítani.  

 

Struba József 

A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja. 

 

Vincze Attila  

A Pénzügyi és gazdasági bizottság a rendelet-tervezetet elfogadásra javasolja. 

 

Kérdések, válaszok 

 

Vélemény, javaslat  

 

Tóth József 

A rendeletet teszi fel szavazásra. Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a 

rendeletben foglaltakkal, az kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 7 fő vett részt. 
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Polgár Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

8/2024. (IV.26.) önkormányzati rendelet-tervezete a talajterhelési díjról 

szóló 7/2023. (III. 31.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a környezetterhelési díjról szóló 2003. évi 

LXXXIX. törvény 21/A. § (2) bekezdésében, illetve 26. § (4) bekezdésében kapott felhatalmazás 

alapján, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) 

bekezdés 11. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, Polgár Város Önkormányzat 

Képviselő-testületének az önkormányzat és szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

16/2019. (X. 24.) önkormányzati rendelet 5. mellékletében biztosított véleményezési jogkörében 

eljáró Polgár Város Önkormányzatának Pénzügyi és gazdasági bizottsága, valamint 

Humánfeladatok és ügyrendi bizottsága véleményének kikérésével a következőket rendeli el: 

 

1.§ 

 

A talajterhelési díjról szóló 7/2023. (III. 31.) önkormányzati rendelet 3. § (2) és (3) bekezdése 

helyébe az alábbi rendelkezés lép: 

 

(2) 2024. évben mentesül a 2023. évre vonatkozó talajterhelési díjfizetési és bevallási 

kötelezettség alól valamennyi kibocsátó. 

 

(3) 2025. évben mentesül a 2024. évre vonatkozó talajterhelési díjfizetési kötelezettség alól az a 

kibocsátó, aki írásbeli nyilatkozatában vállalja, hogy 2024. december 31. napjáig rácsatlakozik a 

műszakilag rendelkezésre álló közcsatornára és a rákötés tényét igazolja.  

 

 

2. § 

 

Ez a rendelet 2024. április 29-én lép hatályba.  

 

 

Polgár, 2024. április 25. 

 

 

 

  

 

Tóth József            dr. Sivák Anita 

 polgármester       jegyző 
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5./ napirend 

Beszámoló a 2023. évi belső ellenőrzési munkaterv teljesítéséről, az ellenőrzések 

tapasztalatairól 

 

dr. Faragóné Béres Edit visszaérkezett a terembe.  

 

Vincze Attila  

A Pénzügyi és gazdasági bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

 

Kérdések, válaszok 

 

Vélemény, javaslat  

 

Tóth József  

Mivel az előterjesztéshez kérdés, hozzászólás nem volt a határozati javaslatot teszi fel 

szavazásra. Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a határozati javaslatban 

foglaltakkal, az kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 8 fő vett részt. 

 

 

38/2024. (IV. 25.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 2023. 

évi belső ellenőrzési munkaterv teljesítéséről, az ellenőrzés tapasztalatairól 

szóló beszámolót és az alábbi határozatot hozza: 

 

1., A Képviselő-testület a 2023. évi belső ellenőrzési 

munkaterv teljesítéséről, az ellenőrzés tapasztalatairól 

szóló beszámolót jóváhagyja. 

 

Határidő: értelemszerűen  

Felelős: polgármester 

  

  

6./ napirend 

Beszámoló a mezei őrszolgálat 2023. évi tevékenységéről 

 

Tóth József kiegészítése 

Elmondja, hogy minden évben munkatervre veszik a mezőőrség munkájának értékelését.  

 

Struba József 

A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

 

Vincze Attila  

A Pénzügyi és gazdasági bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

 

Kérdések, válaszok 

 

Vélemény, javaslat  
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Mecsei Dezső  

Azt gondolja, hogy ez az őrszolgálat 2016 óta hosszú utat járt be, de a helyére került. Korábban 

voltak kritikus hónapok, de az új alapokra helyezett mezőőrségnek szerepe van Polgár életében. 

Az előző napirendnél is szó esett róluk, a fontosságukról. Hathatósan működnek közre kül– és 

belterületen is. A határban látszik az eredmény, az utak megvannak javítva, mindent megtesznek 

annak érdekében, hogy a gazdák tudják használni, és figyelmeztetéssel is élnek ha valaki nem 

megfelelően teszi. Kevesebb az illegális szemét is, ezzel segítve a Városgondnokság munkáját is.   

Biztatónak látja a két javaslatot, amit az előterjesztés végén olvashatnak. A mobil kamera 

rendszer is sokat segít a vagyonbiztonság és az illegális hulladéklerakás visszaszorítása 

érdekében.  

 

Kovácsné Hamar Éva  

A beszámolóban fotókat is láthatnak az illegális szemétlerakók felszámolásáról. Megdöbbentő, 

hogy ilyen mértékű a szemétlerakás és felháborító, hogy utána a közmunkásoknak, az 

önkénteseknek vagy mezőőröknek kell összeszedni. Borzasztó, hogy erre kell energiát, időt és 

pénz fordítani. Javasolná, hogy a Polgártárs újságban tegyenek közé egy felhívást, hogy az 

emberek vegyék komolyan és hogy kamerával is megfigyelt. Van lehetőség a szemét elszállításra 

és ne oda vigyék ki.  

 

Struba József  

Maradva az illegális hulladékoknál azt gondolja, hogy a Polgártárs megjelenés akkor lenne 

figyelemfelhívó és hatékonyabb, ha az előterjesztésben szereplő mondatra tudnának valamit 

mondani, hogy 6 esetben azonosítható volt az illegális hulladék lerakója és rendőség megtette az 

intézkedést. Sajnálja, hogy erre nem kérdezett rá a rendőrség beszámolójánál.   

 

Tóth József  

Voltak az elmúlt években kritikus álláspontok a tevékenységgel összefüggésben. Az utóbbi két 

évben ennek hatására is igazolódott, hogy szükséges, fontos, hasznos tevékenység, ami 

közérdeket szolgál és a fenntartása indokolt, sőt a továbbfejlesztése is. Szükséges áttekinteni és 

értékelni a feladatellátás finanszírozási hátterét, 2016-ban az arány 1/3-d önkormányzat, 1/3-d 

gazdák és 1/3-d állam hozzájárulását jelentette. Az elmúlt években az arány eltorzult és a felét az 

önkormányzat viseli. 2016 óta az állami hozzájárulás összege nem változott ugyanakkor a bér és 

az ellátás költségei növekedtek. A következő időszakban ezért ezt elő kell venni, azért, hogy a 

tevékenység még inkább hatékonyabban tudjon működni. 

 

A határozati javaslatot teszi fel szavazásra. Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a 

határozati javaslatban foglaltakkal, az kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 8 fő vett részt. 

 

39/2024. (IV. 25.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megismerte a mezei 

őrszolgálat 2023. évi tevékenységéről szóló beszámolót és az alábbi 

határozatot hozta:  

 

1. A képviselő-testület a mezei őrszolgálat 2023. évi tevékenységéről 

szóló beszámolót elfogadja. 

 

Felelős:  Tóth József polgármester 

Határidő:  értelemszerűen 
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7./ napirend 

Beszámoló a 2023. évi közfoglalkoztatásról 

 

Csibi Lajos kiegészítése 

Mint a Starmunka mintaprogram szakmai vezetője hangsúlyozná a közmunkaprogram 

fontosságát és szükségszerűségét. A hosszútávú közmunkaprogrammal együtt 150 fő dolgozik és 

kap munkát, fix megélhetést. Ezek a dolgozók részt vesznek az intézmények és a konyhák napi 

működtetésében, virágot ültetnek, közparkot tartanak rendben, részt vesznek a város 

szépítésében. Szeretné ezúton is megköszönni a munkájukat és a munkavezetők türelmét, hisz 

nehéz feladat napi szinten foglalkozni velük. A beszámoló egyébként mindent tartalmaz. 

 

Struba József 

A Humánfeladatok és ügyrendi bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. A 

lehetőségekhez mérten jól működő, szervezett tevékenységről van szó. 

 

Vincze Attila  

A Pénzügyi és gazdasági bizottság a határozati javaslatot elfogadásra javasolja. 

 

Kérdések, válaszok 

 

Vélemény, javaslat  

 

Kovácsné Hamar Éva  

A közmunkaprogram a maga nemében minden területen értékes. Van, ami látványos munka és 

van, ami kevésbé, de nélkülük nehezebben működnének az intézmények. Nagyon jó, hogy 

vannak. A létszám alacsonyabb, mint korábban, de hasznos és értékes a munkájuk.  

Gratulál a munkavezetőknek, nagy kihívás lehet ennyi embert összefogni és szervezni a munkát.  

 

Tóth József  

Valóban többen megfogalmazták az önkormányzati érdeket, nélkülük, a 150 fő nélkül 

nehezebben működne az intézményi hálózat, nem lennének ilyen rendezettek a közterületek. 

Ezért igyekeznek a programot fenntartani. Vannak, akiknek nincs más lehetőségük, nem tudnak 

elmenni a piaci szférába, esetenként nem is képzett munkaerők, nekik jó, hogy van ez a 

lehetőségük, ezért jövedelemszerző tevékenység a közmunka.  

Egyre inkább rendezettség, szabályosság és fegyelmezettség jellemzi a közmunkaprogramot, ami 

a tavalyi évben 14 millió Ft bevételt is keletkeztetett a közfoglakoztatási programokból adódó 

termékek értékesítéséből.   

Hozzá kell tenni, hogy azzal ösztönözni munkaerőt, akinek nincs más lehetősége, hogy 8 órán 

keresztül dolgozzon és legyen javára a közösségnek a jogszabály által megítélt bruttó 133e Ft, 

nettó 83 e Ft-ért, nagyon nehéz. Több fórumon elmondta és bemutatta, hogy az nem igazságos, 

hogy valakiknek 8 óra munkáját „félpénzzel” ismerik el. Az a törekvés, hogy akik itt vannak és 

helytállnak, ami tőlük telik, és rajtuk múlik legyen ez természetbeni juttatás és utalvány azt 

megteszik. Ennél még több kell és oda kell érni a kormányzati intézkedésnek is. Ilyen 

jövedelemből nehéz megélni. Volt év mikor 360 fő volt a létszám, most 150 fő, de ez egy 

átmeneti állapot és senkinek nem célja, hogy közmunkásként élje az életét.  

 

A határozati javaslatot teszi fel szavazásra. Kéri a Képviselő-testület tagjait, hogy aki egyetért a 

határozati javaslatban foglaltakkal, az kézfeltartással szavazza meg.        

 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület a javaslatot 8 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül elfogadta. A szavazásban 8 fő vett részt. 
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40/2024. (IV. 25.) határozat 

 

Polgár Város Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 

közfoglalkoztatás 2023. évi tapasztalatairól szóló beszámolót és az alábbi 

döntést hozta: 

 

1./ A közfoglalkoztatás 2023. évi végrehajtásáról szóló beszámolót 

elfogadja. 

 

2./ Felkéri a polgármestert, a döntésről az érintetteket tájékoztassa. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: polgármester 

 

 

Mivel több napirendre vonatkozó hozzászólás nem volt, ezért a polgármester a Képviselő-

testület ülését bezárta és zárt ülésen folytatták a munkát.  

 

 

Kmft. 

 

 

 

Tóth József             dr. Sivák Anita  

polgármester                     jegyző 


